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Saaristolautakunta 01.09.2020 § 19

Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää:

Kaupungin elinvoimaohjelman yhtenä tavoitteena on varmistaa saariston
toi mi vat tietoliikenneyhteydet. Toimenpiteeksi on esitetty säännöllisiä neu-
vot te lu ja palvelutarpeista ja tietoliikenneyhteyksien toimivuudesta ope raat-
to rei den kanssa.

Vastuu toimenpiteestä on kaupungin johdolla, tietohallinnolla ja saa ris to lau-
ta kun nal la.

Tietohallintopäällikkö Juha Riekkinen on ollut yhteydessä saaristoalueen
ope raat to rei hin ja kertoo kokouksessa ajankohtaista saariston laa ja kais ta-
yh teyk sis tä.

VIESTINTÄ- JA KEHITTÄMISPÄÄLLIKKÖ:

Merkitään tietohallintopäällikön esitys tiedoksi, keskustellaan
saa ris to alu een tietoliikenneyhteyksistä sekä saa ris to lau ta kun-
nan roolista asian edistämisessä.

SAARISTOLAUTAKUNTA:

Viestintä- ja kehittämispäällikön ehdotus hyväksyttiin.

Saaristolautakunta päätti toteuttaa yhdessä kaupungin  tie to-
hal lin to pal ve lui den kanssa kyselyn Naantalin alueen asuk kail-
le tietoliikenneyhteyksien toimivuudesta. Kysely tehdään yh-
teis työs sä operaattoreiden kanssa.

Saaristolautakunta 24.11.2020 § 31

Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää

Luonnos kyselylomakkeeksi tietoliikenneyhteyksistä on tehty ja tie to hal lin-
to pääl lik kö on lähettänyt sen operaattoreille kommentoitavaksi. Ta voit tee na
on, että kysely avataan tammikuussa 2021.Kyselystä  informoidaan asuk-
kai ta, yrittäjiä ja vapaa-ajan asukkaita kaupungin eri vies tin tä ka na vis sa.

VIESTINTÄ- JA KEHITTÄMISPÄÄLLIKKÖ:

Merkitään asia tiedoksi.

KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että jäsen Jan Lindström poistui kokouksesta asian



käsittelyn jälkeen.

SAARISTOLAUTAKUNTA:

Päätösehdotus hyväksyttiin.


